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Verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 5 februari 2025 in de Stuifakkers te Rockanje.  

Aanwezig: Ferry den Hoed (voorzi3er), René van de Hoek (secretaris), Betsy Gouman (lid), Leen Klok 
(lid), Frank van Rongen (lid) en Jacoline Maat (lid).  

Afwezig met kennisgeving: Rond de Wit (lid) en Jan Hoogstad (penningmeester) 

1. Opening 
Ferry opent om 20:00 uur de vergadering. 

 
2. a. Vaststellen verslag van de vergadering van 8 januari 2025 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
N.a.v. het verslag wordt afgesproken dat Leen contact opneemt met Ernst Verzijlbergen over de 
voortgang van het project Middeldijk-Jupiterlaan e.o. 
 
Voorts wordt opgemerkt dat de meldingen over een overhangende heg bij de ‘wijnbar’ en het 
ontbreken van een verkeersbord op de Strandweg door de gemeente zijn opgevolgd. 

  
b. AcBepuntenlijst 
De lijst wordt alsvolgt doorgenomen en vastgesteld: 
Nummer Wie Wat Wanneer/stand van zaken 

190 Jacoline Schouw onderhoud tro3oirs Geagendeerd 

196  Avond met verenigingen die 
gebruik maken van de Merel 
of die gebruik zouden willen 
maken van de Merel 

Aanhouden tot er meer 
duidelijkheid is over de funcZe 
van de Merel 

197  Bewonersavond Geagendeerd 

198 Leen en Ferry Werkbezoek weth. Van der 
Kooij 1e en 2e slag 

Is verplaatst naar maart 2025. 
Inmiddels is er op de 2e slag 
wel het nodige gebeurd 

206 René Rooster van a_reden Afgehandeld 

209 René/Ferry/Ron Afspraak plannen met 
wethouder Van der Kooij 
over de upgrade van de 
route naar het strand. 

Wordt meegenomen in het 
gesprek met wethouder Schop 
Afgehandeld 

210 René De gemeente vragen of de 
Molendijk wordt 
meegenomen in het 
Mobiliteitsplan. 

ReacZe van de gemeente is 
ontvangen. De Molendijk 
hee_ de aandacht bij de 
gemeente. Zie de e-mail van 
20-01-2025  
Afgehandeld 

211 René Brief richZng provincie 
sturen over de 

Brief is verstuurd. Zie bijlage. 
Afgehandeld. 
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verkeerssituaZe 
Westvoornseweg/Zwartedijk 

212 René De gemeente vragen om het 
in slechte staat verkerend 
voetpad tussen de Van 
Andelstraat en 
Hoogvlietlaan mee te 
nemen bij de upgrade van 
het speeltuintje. 

Is gebeurd. Op verzoek van de 
gemeente extra uitleg gegeven 
met nieuwe foto’s 
Afgehandeld 

 
3. Lopende zaken ter informatie 

NoZZe dorpshuis 
De gemeente hee_ aangegeven dat de door ons opgestelde noZZe over een dorpshuis in het 
oude stadhuis door is gezet naar de afdeling Vastgoed. Zij inventariseren in eerste instanZe de 
mogelijkheden. Het onderwerp zal op de acZepuntenlijst worden geplaatst om de voortgang te 
bewaken. 
 
Bijeenkomst dorps- en wijkraden 22 januari 
Ferry, Ron, Jacoline hebben deze bijeenkomst bijgewoond. Onderwerpen waren de NOVEX Haven 
Ro3erdam, het Burengesprek Botlek-Europoort en een toelichZng door de gemeente over het 
samenwerken met dorps- en wijkraden. Het verslag van de avond is bij de leden van de dorpsraad 
bekend. 
 
SZchZng Levend Landgoed Voorne aan Zee 
De sZchZng is ontstaan uit de groep die zich bezighield met de problemaZek rond Olaertsduyn 
(speelt nog steeds). De sZchZng is echter breder dan Olaertsduyn. Er zijn meerdere landgoederen 
in de gemeente, waarvan de meeste in Rockanje liggen.  
Getriggerd door het onderwerp veiligheid Zjdens de bewonersavond, wilde de sZchZng nader 
met de dorpsraad kennismaken. Ferry en René hebben op 5 februari een kennismakingsgesprek 
gehad. 

SZchZng Hart voor de Haven 
Deze sZchZng stelt zich tot doel de macht over de haven van Ro3erdam terug te geven aan de 
dorpen en steden rond deze haven. Ook deze sZchZng wil kennismaken met de dorpsraad (klein 
comité). Ferry en René zullen het gesprek voeren. Er wordt nog naar een datum gezocht. 

 
4. Bewonersavond 

De voorbereidingen voor de bewonersavond zijn afgerond. De wijkagenten en de BOA’s 
zullen een presentatie houden over o.a. hun werkzaamheden en hun bereikbaarheid. Aan de 
hand van cijfers zal de veiligheidssituatie in Rockanje worden toegelicht. Na afloop van de 
presentatie is er ruim de gelegenheid om opmerkingen te maken en vragen te stellen. Ferry 
zal de avond leiden en René geeft een toelichting op de activiteiten van de dorpsraad. 
Jacoline draagt zorg voor de verslaglegging. 
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5. Voorbespreken schouw openbare ruimte (voorjaar 2025) 
Jacoline hee_ een plan van aanpak opgesteld en licht dat toe. 
Aan de hand van het plan van aanpak wordt o.a. afgesproken dat over de schouw breed 
gecommuniceerd zal worden d.m.v. een persbericht, een flyer die in de krant wordt gevoegd en 
ook zal de schouw via de social media kanalen bekend worden gemaakt. Bewoners zullen worden 
gevraagd hun opmerkingen per e-mail toe te sturen onder toevoeging van een foto. De 
werkgroep die de schouw voorbereid wordt samengesteld uit Jacoline, Betsy en Ron. Indien 
nodig kunnen Ferry, René en Frank (flyer) bijspringen. 
Nadat de opmerkingen van bewoners zijn geïnventariseerd zullen de werkgroepleden een eerste 
toets uitvoeren. Uiteindelijk is het de bedoeling dat de locaZes samen met de gemeente worden 
bekeken. 
Jacoline zal het plan van aanpak waar nodig aanpassen. In de volgende vergadering wordt de 
schouw opnieuw geagendeerd.  
 

6. Voorbereiden jaargesprek wethouder Schop 
Onderwerpen die Zjdens het jaargesprek worden besproken zijn: Het verzorgen door de 
gemeente van een presentaZe over de verzanding; het plan voor de ‘strandroute’; de noZZe over 
realiseren van een dorpshuis en de aankomende schouw. Ook kunnen de uitkomsten van de 
bewonersavond worden besproken. 
 

7. Uitnodigingen 
Er is een uitnodiging ontvangen van ‘Hart voor de Haven’ voor het houden van een 
kennismakingsgesprek. Ferry en René zullen dit gesprek voeren. De organisatie heeft tot doel om 
de dorpen, steden en wijken in en om de haven van Rotterdam macht te geven om hun 
leefomgeving te verbeteren. 
 

8. Overige onderwerpen/rondvraag 
Op verzoek van Leen zal in het vervolg een punt ‘Terugkoppeling uit commissie en gemeenteraad’ 
op de agenda worden gezet. 
 
Voorts vraagt Leen om bij de gemeente te informeren naar de stand van zaken rond de 
voormalige ‘Duinkip’ nabij het Badhotel en Duinzoom 8. Beide panden inclusief naaste omgeving 
zijn in verval. René zal het navragen. 
 

9. Volgende vergadering /sluiBng 
12 maart 2025 

 

 


